



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

June 3–9, 2018

Dear Friends:

I am pleased to extend my warmest greetings to everyone celebrating Staffing for Canada Week, organized by the Association of Canadian Search, Employment and Staffing Services (ACSESS).



This event, with the slogan “Putting Canadians to Work/Au Travail,” is an excellent opportunity to recognize the valuable service ACSESS offers to businesses across Canada and the contributions employment and staffing agencies provide to our country’s economic prosperity.

I would like to commend the members of ACSESS for hosting this event. You can take satisfaction in knowing that you are making a difference in the lives of your fellow citizens.

Please accept my best wishes for a memorable week.

Sincerely,

The Rt. Hon. Justin P.J. Trudeau, P.C., M.P.
Prime Minister of Canada



PRIME MINISTER • PREMIER MINISTRE

Du 3 au 9 juin 2018

Chères amies, chers amis,

Je suis heureux de présenter mes salutations les plus chaleureuses à celles et ceux qui célèbrent la Semaine du placement pour le Canada, organisée par l'Association nationale des entreprises en recrutement et placement du personnel (ACSESS).



Cet événement, dont le slogan est « Putting Canadians to Work/Au Travail », constitue une excellente occasion de souligner les services utiles que l'ACSESS offre aux entreprises des quatre coins du Canada ainsi que les contributions des bureaux de placement et de dotation à la prospérité économique du pays.

J'aimerais féliciter les membres de l'ACSESS pour l'organisation de cet événement. Vous pouvez tirer une grande satisfaction d'améliorer les conditions de vie de vos concitoyens.

Je vous souhaite une semaine des plus mémorables.

Cordialement,

Le très hon. Justin P.J. Trudeau, c.p., député
Premier ministre du Canada